
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 10. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 406
Kan ministeren bekræfte, at Banedanmark, forud for åbningen af den første
strækning Jægersborg-Hillerød med S-banens nye signaler i januar 2016, i et
svar til udvalget (TRU alm. del, spørgsmål 164, 2015-16) skrev: ”Der blev i
september og december 2015 foretaget gennemgribende test på S-tog-
sstrækningen Jægersborg-Hillerød, som bekræftede, at systemet samlet set
virker som forventet. Der blev dog også fundet fejl i det nye system, som ef-
terfølgende er blevet rettet.”, og mener ministeren på denne baggrund, at test-
perioden kan beskrives som vellykket i lyset af de mange fejl på systemet ef-
ter ibrugtagning, som det seneste år har betydet længere rejsetid og dårligere
rettidighed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. marts 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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